
 

 

Dear parents,  

As the school is always making great efforts to achieve and obtain the best level 

for our beloved students in languages. Therefore, the school is honoured to invite 

you to attend a meeting in the school theatre to know more about the courses that 

the school will offer during the summer vacation (July and August). 

 First, the English course in cooperation with the British Council (Cambridge) for 

all stages, primary and preparatory (Starters, Flyers, Movers and KET) 

 Second, French language course in cooperation with the Institut français d'Egypte 

(DELF) starting 12 years old. 

  Third, The Arabic language course (Grammar, reading and writing) which is under 

the supervision of the head of the Arabic department, Ms. Yasmine Abdel 

Ati.  

 

 NOTE   

1- You may reserve the courses for your child starting from the 8th of July,2023 

with 500 LE at least of the actual course price, the rest should be paid before the 

first session.  

2- Each child applies for the course will undergo a placement test so that we can 

know the level he or she will study. 

3- Buses are not available. 

 



 

 

 

 الاعزاءأولياء الأمور 

 ،الأحباء في اللغات المدرسة لتحقيق  أفضل مستوى لطلابناتسعى  

لمعرفة المزيد عن   ةتشرف بدعوة حضرتكم لحضور اجتماع في مسرح المدرسن لذلك  

 . الكورسات التي ستقدمها المدرسة خلال الإجازة الصيفية )يوليو وأغسطس(

لجميع المراحل الابتدائية   الثقافي البريطاني لمركزاكورس اللغة الإنجليزية بالتعاون مع  :  أولاا  

 (   starters ،flyers  ،movers )    والإعدادية

ا  لغين  ( وذلك للطلبة الباDELF)   الفرنسي ىالمركز الثقافلغة فرنسية بالتعاون مع  كورس:  ثانيا

 .عام فما فوق 12من العمر 

ا:   تحت اشراف  الكتابه و إتقان القواعد النحويه( و تأسيس القراءه اللغة العربية ) كورس  ثالثا

 . قسم اللغة العربية الأستاذة ياسمين عبد العاطي رئيس

ا من  - 1: ملاحظات  جنية من قيمة   500بحد ادنى 8/7/2023يمكنكم بدء  حجز الكورسات بدءا

 .الكورس قبل الحصة الاولى الكورس على ان يستكمل باقى قيمة 

 



 

الى امتحان تحديد مستوى حتى   لأى من الكورسات المذكورةمتقدم   طالب  سوف يخضع كل -2

 .  سوف يدرسه الذى يتثنى لنا معرفه المستوى 

 لايوجد خدمة اتوبيس  -3

 مديرة المدرسة                                                                             

 أ/ إيريني ظريف                                                                         


